
       Gamlebyen Rotaryklubb 
    Referat medlemsmøte 05.01.22  

   KAFFEMØTE 

Tilstede: 12 medlemmer + reflektant Øystein Ulfeng Paulsen 

Vinner av vinlotteriet: Bernt 

Tolv rotarianere tok sjansen i en litt usikker pandemisituasjon med oppblomstring av 

smitte, og kom til årets første medlemsmøte – i første etasje på Donkejon.  

Ingen jubilanter denne uken, og lite aktivitet i de andre klubbene.  

Tiltak for å bedre Rotaryarbeidet og rekrutteringen 

Terje M skal på Presidentmøte for Område B senere i januar. Hver klubb skal på 

forhånd og med utgangspunkt i punktene samlet fra IC-møtet i Torsnes 12.okt (se eget 

referat), plukke ut de 3 viktigste tiltakene. Terje gikk gjennom tiltakene og fikk en 

solid bakgrunn for egne meninger.  

Vi ønsker å opprettholde klubbenes egenart, uten at dette skal være til hinder for 

samarbeid og IC-møter – der dette faller naturlig. 

Hvordan gjennomfører vi møter i nærmeste framtid 

Vi ønsker fysiske møter, men kan ikke være flere enn 20 tilstedeværende.  

Vi ble enige om at vi inntil videre må ha påmelding til møtene og at gjester og kandidater 

skal ha prioritet. Bernt administrerer dette. 

Status medlemsrekruttering 

Vi begynner nå å få en opplevelse av at flere av dem som har vært invitert og gjestet 

oss, kan tenke seg å bli medlemmer i klubben vår. I vår strategiske plan er siktemålet en 

stabil medlemsmasse på 35 medlemmer.  

På møtet bestemte vi oss derfor for å avklare ønskene til dem som vi allerede har 

kontakt med før vi går til det skritt å prøve å rekruttere ytterligere. 

Den flyvende hollender – invitasjon fra Halden Rotaryklubb 

Vi mottok alle invitasjonen i mail videresendt fra Håvard den 16.des. Bernt tok ansvaret 

for å avklare noen enkeltheter og sende ut nærmere detaljer til alle. 

 

Referat: Bernt Børresen 


